
  

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

засідання постійної комісії обласної ради 
з питань екології, охорони довкілля, раціонального природокористування, 

туризму та рекреації 
 
 

22 квітня 2021 року   № 4 
м. Миколаїв 

Початок: 11.00 
Депутатська кімната

 
Всього членів постійної комісії – 7 
 
Присутні: Ряжських А.А., Мартиченко В.В., Кара А.О., Єлінєвський Ю.Ю., 

Савченко І.М., Молдованов О.В. 

Відсутні: Головчанський А.В. 

Головуючий: Ряжських А.А. 

Запрошені: Мац Дмитро Анатолійович – в.о. начальника управління екології 
і природних ресурсів облдержадміністрації, Перебейнос Віталій 
Олександрович – начальник управління екології департаменту 
житлово-комунального господарства Миколаївської міської 
ради,  Семесько Лариса Анатоліївна – головний спеціаліст 
відділу лісового та мисливського господарства Миколаївського 
обласного управління лісового та мисливського господарства, 
Міщенко Євген В'ячеславович - начальник управління 
Державного агентства рибного господарства у Миколаївській 
області, Румик Дмитро Васильович - в.о. начальника 
Регіонального офісу водних ресурсів у Миколаївській області, 
Тацький Сергій Сергійович - начальник відділу превенції 
Миколаївського районного управління поліції, 
Щербина Тетяна Євгеніївна – Ольшанський селищний голова, 
Бичков Сергій Миколайович - Очаківський міський голова, 
Бойко Сергій Сергійович – Березнегуватський селищний голова, 
Іпатенко Геннадій Васильович – заступник Галицинівського 
сільського голови, Білоус Андрій Олександрович - 
уповноважена особа мешканців села Галицинове, 
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Дєєв Дмитро Володимирович - директор ТОВ «КООП «Антина», 
Бевз Володимир Тадейович - уповноважена особа мешканців 
міста Южноукраїнськ, Фалілєєв Валерій Борисович – 
громадянин України, Прусова Маргарита Сергіївна - 
уповноважена особа мешканців мікрорайону Матвіївка міста 
Миколаєва та села Баловне.

 
У засіданні постійної комісії взяли участь: перший заступник голови 

обласної ради Фроленко В.О., перший заступник голови облдержадміністрації 
Решетілов Г.О., депутат обласної ради Гомерський В.С. 
 

У зв’язку із відсутністю через поважні причини секретаря постійної 
комісії Головчанського А.В., голова постійної комісії Ряжських А.А. 
запропонувала присутнім членам комісії обрати секретарем Кару А.О. для 
ведення протоколу засідання. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 

 
Перед голосуванням за порядок денний голова постійної комісії  

Ряжських А.А. запропонувала присутнім членам постійної комісії розглянути 
першим питання «Про депутатське звернення депутата обласної ради   
Ряжських А.А. щодо законності реалізації проєкту завершення будівництва 
Ташлицької ГАЕС та підняття рівня Олександрівського водосховища». 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 

 
Також голова постійної комісії Ряжських А.А. запропонувала присутнім 

членам комісії в розділ Різне внести питання про ситуацію, яка склалася із 
функціонуванням Миколаївських міських парків. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: 
 

одноголосно. 

 
За порядок денний проголосовано: 
 
Всього депутатів -7. 
Присутніх – 6. 
«За» - 6. 
«Утримався» - 0. 
«Проти» - 0. 
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Член постійної комісії Кара А.О. з поважних причин була відсутня під час 
розгляду питань порядку денного постійної комісії № 7 та № 9. 

 
Заступник голови постійної комісії Мартиченко В.В. з поважних причин 

був відсутній під час розгляду питання порядку денного постійної комісії № 6. 
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 
1. Про депутатське звернення депутата обласної ради Ряжських А.А. 

щодо законності реалізації проєкту завершення будівництва Ташлицької ГАЕС 
та підняття рівня Олександрівського водосховища. 

2. Про ситуацію, яка склалася внаслідок діяльності ТОВ «ЕКОТРАНС». 

3. Про виконання заходів Комплексної програми охорони довкілля 
Миколаївської області на 2021-2027 роки та звіт про виконання Комплексної 
програми охорони довкілля Миколаївської області на 2018-2020 роки за        
2020 рік. 

4. Про звернення Ольшанської селищної громади щодо утилізації 
медичних відходів ТОВ «Екологічні переробні технології» на території селища. 

5. Про депутатське звернення депутата обласної ради Горбурова Є.Г. про 
постійні напади вовків на домашню худобу мешканців села Покровка, 
Покровське, Василівка Очаківської територіальної громади. 

Доповідач: Ряжських Алла Антонівна – голова постійної комісії. 

Доповідачі: Мац Дмитро Анатолійович –в.о. начальника управління 
екології і природних ресурсів облдержадміністрації. 
Перебейнос Віталій Олександрович – начальник 
управління екології департаменту житлово-
комунального господарства Миколаївської міської 
ради.

Доповідач: Мац Дмитро Анатолійович –в.о. начальника управління 
екології і природних ресурсів облдержадміністрації. 

Доповідачі: Щербина Тетяна Євгеніївна – Ольшанський селищний 
голова. 
Мац Дмитро Анатолійович –в.о. начальника управління 
екології і природних ресурсів облдержадміністрації.

Доповідачі: Мац Дмитро Анатолійович –в.о. начальника управління 
екології і природних ресурсів облдержадміністрації. 
Бичков Сергій Миколайович - Очаківський міський 
голова.



4 
 

6. Про звернення мешканців мікрорайону Матвіївка міста Миколаєва та 
села Баловне щодо неконтрольованої вирубки дерев у Матвіївському лісовому 
масиві. 

7. Про депутатське звернення депутата обласної ради Ряжських А.А. 
щодо незаконного промислового вилову водних біоресурсів в 
Олександрівському водосховищі. 

8. Про звернення мешканців села Галицинове щодо несанкціонованого 
сміттєзвалища будівельного та побутового сміття на території населеного 
пункту. 

9. Про звернення головного наукового співробітника ННЦ «Інститут 
землеробства НААН» Дегодюка Е.Г. та громадянина Фалілєєва В.Б. щодо стану 
виконання рішення обласної ради від 25.11.2011 № 9 «Про створення 
регіонального ландшафтного парку «Висунсько-Інгулецький». 

Доповідачі: Семесько Лариса Анатоліївна – головний спеціаліст 
відділу лісового та мисливського господарства 
Миколаївського обласного управління лісового та 
мисливського господарства. 
Тацкий Сергій Сергійович - начальник відділу превенції 
Миколаївського районного управління поліції. 
Прусова Маргарита Сергіївна - уповноважена особа 
мешканців мікрорайону Матвіївка міста Миколаєва та 
села Баловне.

Доповідачі: Міщенко Євген В'ячеславович - начальник управління 
Державного агентства рибного господарства у 
Миколаївській області. 
Румик Дмитро Васильович - в.о. начальника 
Регіонального офісу водних ресурсів у Миколаївській 
області. 
Дєєв Дмитро Володимирович - директор ТОВ «КООП 
«Антина». 
Бевз Володимир Тадейович - уповноважена особа 
мешканців міста Южноукраїнськ. 

Доповідачі: Мартиченко Владислав Вікторович – перший заступник 
начальника Державної екологічної інспекції Південно-
Західного округу (Миколаївська та Одеська області). 
Іпатенко Геннадій Васильович – заступник 
Галицинівського сільського голови. 
Тацкий Сергій Сергійович - начальник відділу превенції 
Миколаївського районного управління поліції. 
Білоус Андрій Олександрович - уповноважена особа 
мешканців села Галицинове.
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Різне. 

10. Про ситуацію, яка склалася із функціонуванням Миколаївських міських 
парків. 

 
 

СЛУХАЛИ: 1. Про депутатське звернення депутата обласної ради 
Ряжських А.А. щодо законності реалізації проєкту завершення будівництва 
Ташлицької ГАЕС та підняття рівня Олександрівського водосховища. 

 
Доповідач: Ряжських Алла Антонівна – голова постійної комісії. 

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Мартиченко В.В., Кара А.О., Єлінєвський Ю.Ю., 
Савченко І.М., Молдованов О.В. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 1 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 2. Про ситуацію, яка склалася внаслідок діяльності ТОВ 
«ЕКОТРАНС». 

 
Доповідачі: Мац Дмитро Анатолійович –в.о. начальника управління 

екології і природних ресурсів облдержадміністрації. 
Скибицька Тетяна Анатоліївна – заступник начальника 
управління екології департаменту житлово-комунального 
господарства Миколаївської міської ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Мартиченко В.В., Єлінєвський Ю.Ю., 
Кара А.О., Савченко І.М.

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 2 додаються). 

 

Доповідачі: Фалілєєв Валерій Борисович – громадянин України. 
Бойко Сергій Сергійович – Березнегуватський 
селищний голова. 
Мац Дмитро Анатолійович –в.о. начальника управління 
екології і природних ресурсів облдержадміністрації.

Доповідач: Ряжських Алла Антонівна – голова постійної комісії. 
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СЛУХАЛИ: 3. Про виконання заходів Комплексної програми охорони 
довкілля Миколаївської області на 2021-2027 роки та звіт про виконання 
Комплексної програми охорони довкілля Миколаївської області на       
2018-2020 роки за 2020 рік. 

 
Доповідач: Мац Дмитро Анатолійович –в.о. начальника управління 

екології і природних ресурсів облдержадміністрації.
У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Кара А.О., Савченко І.М., Молдованов О.В. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 3 додаються). 

 

СЛУХАЛИ: 4. Про звернення Ольшанської селищної громади щодо 
утилізації медичних відходів ТОВ «Екологічні переробні технології» на 
території селища. 

 
Доповідачі: Щербина Тетяна Євгеніївна – Ольшанський селищний 

голова. 
Мац Дмитро Анатолійович – в.о. начальника управління 
екології і природних ресурсів облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Мартиченко В.В., Кара А.О., 
Єлінєвський Ю.Ю., Молдованов О.В. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 4 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 5. Про депутатське звернення депутата обласної ради 
Горбурова Є.Г. про постійні напади вовків на домашню худобу мешканців села 
Покровка, Покровське, Василівка Очаківської територіальної громади. 

 

Доповідач: Мац Дмитро Анатолійович – в.о. начальника управління 
екології і природних ресурсів облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Кара А.О., Савченко І.М., Молдованов О.В.

 
Проведено голосування. Всього членів комісії - 7. 

Присутні – 6. 
«За»-5. 
«Утримався»-1 (Кара А.О.) 
«Проти»-0.

Підсумки голосування: рішення прийнято.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 5 додаються). 
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СЛУХАЛИ: 6. Про звернення мешканців мікрорайону Матвіївка міста 
Миколаєва та села Баловне щодо неконтрольованої вирубки дерев у 
Матвіївському лісовому масиві. 

 
Доповідачі: Семесько Лариса Анатоліївна – головний спеціаліст відділу 

лісового та мисливського господарства Миколаївського 
обласного управління лісового та мисливського 
господарства. 
Гордієнко Микола Володимирович - директор Державного 
підприємства «Миколаївське лісове господарство». 
Тацкий Сергій Сергійович - начальник відділу превенції 
Миколаївського районного управління поліції. 
Прусова Маргарита Сергіївна - уповноважена особа 
мешканців мікрорайону Матвіївка міста Миколаєва та села 
Баловне.

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Кара А.О., Савченко І.М., Молдованов О.В., 
Єлінєвський Ю.Ю. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 6 додаються). 

 
СЛУХАЛИ: 7. Про депутатське звернення депутата обласної ради 

Ряжських А.А. щодо незаконного промислового вилову водних біоресурсів в 
Олександрівському водосховищі. 

 
Доповідачі: Міщенко Євген В'ячеславович - начальник управління 

Державного агентства рибного господарства у Миколаївській 
області. 
Бевз Володимир Тадейович - уповноважена особа мешканців 
міста Южноукраїнськ. 
Дєєв Дмитро Володимирович - директор ТОВ «КООП 
«Антина».

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Савченко І.М., Молдованов О.В., 
Єлінєвський Ю.Ю.

 
Проведено голосування. Заступник голови постійної комісії Мартиченко В.В. 

заявив про конфлікт інтересів під час прийняття 
рішення із цього питання, у зв'язку з чим утримався 
від голосування. 
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Всього членів комісії - 7. 
Присутні – 5. 
«За»-4. 
«Утримався»-0. 
«Проти»-0.

Підсумки голосування: рішення прийнято.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 7 додаються). 
 

СЛУХАЛИ: 8. Про звернення мешканців села Галицинове щодо 
несанкціонованого сміттєзвалища будівельного та побутового сміття на 
території населеного пункту. 

 
Доповідачі: Мартиченко Владислав Вікторович – перший заступник 

начальника Державної екологічної інспекції Південно-
Західного округу (Миколаївська та Одеська області). 
Тацкий Сергій Сергійович - начальник відділу превенції 
Миколаївського районного управління поліції. 
Білоус Андрій Олександрович - уповноважена особа 
мешканців села Галицинове.

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Савченко І.М., Молдованов О.В., 
Єлінєвський Ю.Ю.

 
Проведено голосування. Заступник голови постійної комісії Мартиченко В.В. 

заявив про конфлікт інтересів під час прийняття 
рішення із цього питання, у зв'язку з чим утримався 
від голосування. 
 
Всього членів комісії - 7. 
Присутні – 6. 
«За»-5. 
«Утримався»-0. 
«Проти»-0.

Підсумки голосування: рішення прийнято.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 8 додаються). 

 
 
СЛУХАЛИ: 9. Про звернення головного наукового співробітника ННЦ 

«Інститут землеробства НААН» Дегодюка Е.Г. та громадянина Фалілєєва В.Б. 
щодо стану виконання рішення обласної ради від 25.11.2011 № 9 «Про 
створення регіонального ландшафтного парку «Висунсько-Інгулецький». 

 
Доповідачі: Фалілєєв Валерій Борисович – громадянин України. 

Бойко Сергій Сергійович – Березнегуватський селищний 
голова. 
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Мац Дмитро Анатолійович – в.о. начальника управління 
екології і природних ресурсів облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Ряжських А.А., Савченко І.М., Молдованов О.В., 
Єлінєвський Ю.Ю.

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 8 додаються). 

 
Різне. 
 
СЛУХАЛИ: 10. Про ситуацію, яка склалася із функціонуванням 

Миколаївських міських парків. 
 
Доповідач: Ряжських Алла Антонівна – голова постійної комісії.

У обговоренні 
взяли участь: 

 
Єлінєвський Ю.Ю., Савченко І.М., Молдованов О.В. 

 
Проведено голосування. 
Підсумки голосування: одноголосно.
ВИРІШИЛИ: (рекомендації № 10 додаються). 
 

Після розгляду питань порядку денного голова постійної комісії 
повідомила присутніх про лист Тернопільської обласної ради щодо звернення 
депутатів Тернопільської обласної ради до Верховної Ради України, Кабінету 
Міністрів України, обласних рад України щодо відновлення обласним радам 
повноважень у частині надання спеціальних дозволів на користування 
корисними копалинами місцевого значення. Членами постійної комісії 
вирішено підтримати ініціативу колег та взяти до відома інформацію із 
зазначеного питання. 
 
 
Голова 
постійної комісії обласної ради 
  

 
                                    Алла РЯЖСЬКИХ

Секретар 
постійної комісії обласної ради

 
                                  Альона КАРА

 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 1
 
Про депутатське звернення депутата 
обласної ради Ряжських А.А. щодо 
законності реалізації проєкту завершення 
будівництва Ташлицької ГАЕС та підняття 
рівня Олександрівського водосховища
 

Заслухавши та обговоривши інформацію з цього питання, враховуючи 
звернення депутата обласної ради А. Ряжських від 15.04.2021 №16 щодо 
законності реалізації проєкту завершення будівництва Ташлицької ГАЕС та 
підняття рівня Олександрівського водосховища, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Рекомендувати облдержадміністрації: 
створити робочу групу із вивчення питання щодо законності реалізації 

проєкту завершення будівництва Ташлицької ГАЕС та підняття рівня 
Олександрівського водосховища із залученням голови облдержадміністрації, 
голови обласної ради, депутата обласної ради Порхуна В.М., усіх членів 
профільної постійної комісії, представників Міністерства захисту довкілля та 
природних ресурсів України, Офісу Президента України, окремих структурних 
підрозділів облдержадміністрації та територіальних підрозділів органів 
виконавчої влади, відповідних фахівців, представників Національної комісії, що 
здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг, 
НАЕК «Енергоатом», ВП «Южно-Українська АЕС», представників 
Вознесенської та Первомайської райдержадміністрації та районної ради, 
заявників та громади; 

надати обласній раді у строк до 07 травня 2021 року інформацію із 
переліком кандидатур робочої групи та визначити дату першого засідання. 

2. За результатами роботи робочої групи постійній комісії ретельно 
вивчити питання щодо законності реалізації проєкту завершення будівництва 
Ташлицької ГАЕС та підняття рівня Олександрівського водосховища та 
повторно розглянути його на черговому засіданні. 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 2
 
Про ситуацію, яка склалася внаслідок 
діяльності ТОВ «ЕКОТРАНС»
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію щодо забруднення повітря 
внаслідок діяльності ТОВ «ЕКОТРАНС» у місті Миколаєві, беручи до уваги 
лист облдержадміністрації від 19.03.2021 № 05-50/1128/5-21 та від 30.03.2021 
№ 05-50/1290/5-21, лист управління екології та природних ресурсів 
облдержадміністрації від 22.03.2021 № 820/01.1-02/05 із цього питання, 
постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

Рекомендувати Миколаївській міській раді спільно з ТОВ «ЕКОТРАНС» 
у строк до 01 листопада 2021 року вирішити питання щодо створення 
шумозахисної зеленої зони на відстані зони санзахисту від підприємства. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 3
 
Про виконання заходів Комплексної 
програми охорони довкілля Миколаївської 
області на 2021-2027 роки та звіт про 
виконання Комплексної програми охорони 
довкілля Миколаївської області на 2018-
2020 роки за 2020 рік 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію з цього питання, враховуючи 
лист управління екології і природних ресурсів облдержадміністрації від 
01.03.2021 №566/01.1-02/03, беручи до уваги лист управління екології і 
природних ресурсів облдержадміністрації від 09.04.2021 № 1027/01.1-02/03 
щодо цього питання, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Інформацію виконувача обов’язків начальника управління екології і 
природних ресурсів облдержадміністрації Маца Д.А. про виконання заходів 
Комплексної програми охорони довкілля Миколаївської області на       
2021-2027 роки та звіт про виконання Комплексної програми охорони довкілля 
Миколаївської області на 2018-2020 роки за 2020 рік взяти до відома. 

2. Рекомендувати голові обласної ради направити лист на адресу 
управління екології і природних ресурсів облдержадміністрації із переліком 
пропозицій щодо розподілу видатків Комплексної програми охорони довкілля 
Миколаївської області на 2021-2027 роки. 

3. Управлінню екології і природних ресурсів облдержадміністрації у 
строк до 10 травня 2021 року надати відповідь постійній комісії на пропозиції 
та провести окрему нараду із питань щодо виконання заходів Комплексної 
програми охорони довкілля Миколаївської області на 2021-2027 роки у строк до 
20 травня 2021 року. 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 4
 
 
Про звернення Ольшанської селищної 
громади щодо утилізації медичних 
відходів ТОВ «Екологічні переробні 
технології» на території селища
 

Заслухавши та обговоривши інформацію з цього питання, враховуючи 
звернення Ольшанської селищної ради від 23.02.2021 №97-04.07, беручи до 
уваги лист Ольшанської селищної ради від 01.03.2021 № 125-04.07 та лист 
облдержадміністрації від 22.04.2021 № 05-50/1642/5-21 щодо цього питання, 
постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Рекомендувати Головному управлінню Національної поліції в 
Миколаївській області забезпечити виконання ТОВ «Екологічні переробні 
технології» вимог належного зберігання медичних відходів на території 
Ольшанської селищної громади на період проведення слідчих дій. 

 
2. Рекомендувати Державній екологічній інспекції Південно-Західного 

округу (Миколаївська та Одеська області) провести відповідну перевірку         
ТОВ «Екологічні переробні технології» та надати обласній раді у встановлений 
чинним законодавством строк висновки щодо класу небезпечності відходів та 
рекомендації щодо їх утилізації. 

 
2. Рекомендувати Головному управлінню Держгеокадастру у 

Миколаївській області здійснити перевірку вимог земельного законодавства 
при використанні ТОВ «Миколаївекотранс» (орендар) відповідної земельної 
ділянки. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 5
 
Про депутатське звернення депутата 
обласної ради Горбурова Є.Г. про 
постійні напади вовків на домашню 
худобу мешканців села Покровка, 
Покровське, Василівка Очаківської 
територіальної громади 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію з цього питання, враховуючи 
звернення депутата обласної ради Є. Горбурова від 16.03.2021 №1, беручи до 
уваги лист Очаківської міської ради від 07.04.2021 № 548/02-02/01 та лист 
управління екології і природних ресурсів облдержадміністрації від 09.04.2021 
№ 1037/01.1-02/06 щодо цього питання, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Взяти до відома інформацію з цього питання та рекомендувати 
Очаківській міській раді: 

забезпечити інформування населення щодо необхідності нагляду за 
домашньою худобою під час випасання; 

вивчити можливість гуманної регуляції чисельності вовків на території 
села Покровка, Покровське та Василівка Очаківської територіальної громади. 

 
2. Рекомендувати Національному природному парку «Білобережжя 

Святослава»: 
провести уточнюючий облік чисельності тварин на території парку згідно 

чинного законодавства; 
у разі повторення підтверджених нападів вовків на домашню худобу та 

неможливості гуманної регуляції чисельності цих диких тварин, надати згідно 
спеціальної процедури відповідне рішення на затвердження Міністерству 
захисту довкілля та природних ресурсів України. 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 6
 
 
Про звернення мешканців мікрорайону 
Матвіївка міста Миколаєва та села 
Баловне щодо неконтрольованої вирубки 
дерев у Матвіївському лісовому масиві
 

Заслухавши та обговоривши інформацію з цього питання, враховуючи 
звернення мешканців мікрорайону Матвіївка міста Миколаєва та села Баловне 
від 11.03.2021 № КО-46/02, беручи до уваги лист Миколаївського обласного 
управління лісового та мисливського господарства від 06.04.2021 № П-18 щодо 
цього питання, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Рекомендувати Миколаївському обласному управлінню лісового та 
мисливського господарства спільно з ДП «Миколаївське лісове господарство»: 

в найкоротший термін призначити майстрів лісу, або покласти обов’язки 
з виконання відповідних завдань; 

укласти договір із Комунальною установою «Миколаївський зоопарк» 
щодо використання залишків деревини після проведених санітарних рубок. 

 
2. Рекомендувати ДП «Миколаївське лісове господарство» налагодити 

комунікацію із місцевою громадою щодо вирішення усіх проблемних питань, 
які існують у Матвіївському лісовому масиві. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 7
 
 
Про депутатське звернення депутата 
обласної ради Ряжських А.А. щодо 
незаконного промислового вилову 
водних біоресурсів в Олександрівському 
водосховищі 
 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію з цього питання, враховуючи 
звернення депутата обласної ради А. Ряжських від 30.03.2021 №8, беручи до 
уваги лист Регіонального офісу водних ресурсів у Миколаївській області від 
12.04.2021 №636/10, Державного агентства рибного господарства у 
Миколаївській області від 19.04.2021 № 1-16-17/508-21, Головного управління 
Національної поліції в Миколаївській області від 14.04.2021 № 453/19-2021 та 
облдержадміністрації від 16.04.2021 № 05-50/1581/5-21 щодо цього питання, 
постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Враховуючи суттєве протиріччя в інформації наданої обласній раді 
Регіональним офісом водних ресурсів у Миколаївській області та 
Миколаївською облдержадміністрацією, рекомендувати постійній комісії з 
питань захисту прав і свобод людини, законності і правопорядку, 
антикорупційної та регуляторної політики, регламенту, депутатської діяльності 
та етики, комунікативної політики розглянути питання щодо відповідності 
діючому законодавству видачі дозволу ТОВ «КООП «Антина» на промисловий 
вилов водних біоресурсів в Олександрівському водосховищі. 
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2. На черговому засіданні постійної комісії заслухати інформацію 
Державної екологічної інспекції Південно-Західного округу (Миколаївська та 
Одеська області) та Державного агентства рибного господарства у 
Миколаївській області щодо дотримання ТОВ «КООП «Антина» у своїй 
діяльності вимог природоохоронного законодавства. 
 

3. У разі виявлення порушень природоохоронного законодавства ТОВ 
«КООП «Антина», рекомендувати Державній екологічній інспекції Південно-
Західного округу (Миколаївська та Одеська області) та Державному агентству 
рибного господарства у Миколаївській області розпочати процедуру 
анулювання дозволу на промисловий вилов водних біоресурсів в 
Олександрівському водосховищі, виданому ТОВ «КООП «Антина». 
 

4. Рекомендувати облдержадміністрації у строк до 15 червня 2021 року 
створити робочу групу із вивчення питання щодо промислового вилову водних 
біоресурсів в Олександрівському водосховищі ТОВ «КООП «Антина» із 
залученням депутатів обласної ради: Порхуна В.М., Андрєєва Д.М.,  
Висоцького В.П., членів профільної постійної комісії, представників окремих 
структурних підрозділів облдержадміністрації, Вознесенської 
райдержадміністрації та районної ради, Державного агентства рибного 
господарства у Миколаївській області, правоохоронних органів, ТОВ «КООП 
«Антина», ВП «Южно-Українська АЕС» та громадськості. 

 
5. Рекомендувати ТОВ «КООП «Антина»: 
надати обласній раді інформацію щодо юридичної адреси, кількості 

працівників, сплачення податків підприємством за 2015-2021 роки, показників 
зариблення за 2015-2021 роки, копії журналів щодо реєстрації вилову риби; 

привести у відповідність діючому законодавству всі дозвільні документи 
стосовно промислового вилову водних біоресурсів в Олександрівському 
водосховищі. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 8
 
 
Про звернення мешканців села 
Галицинове щодо несанкціонованого 
сміттєзвалища будівельного та 
побутового сміття на території 
населеного пункту 
 

Заслухавши та обговоривши інформацію з цього питання, враховуючи 
звернення мешканців села Галицинове від 30.03.2021 № КО-70/07, беручи до 
уваги лист Галицинівської сільської ради від 19.04.2021 № 450-02-54 щодо 
цього питання, постійна комісія обласної ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

1. Визнати роботу Галицинівської сільської ради стосовно поводження з 
відходами незадовільною. 
 

2. Рекомендувати Галицинівській сільській раді: 
виконати вимоги статті 9 Закону України «Про відходи»; 
вжити заходів реагування щодо захоронення відходів на незаконному 

кар’єрі на території Галицинівської сільської громади та усунути захоронення 
твердих побутових відходів шляхом утилізації згідно виконання статей Закону 
України «Про відходи»  
 

3. Рекомендувати Управлінню Південного офісу Держаудитслужби в 
Миколаївській області провести перевірку діяльності: 

ЖКП «Дельфін» на території Галицинівської сільської громади; 
Галицинівської сільської ради щодо цільового використання коштів 

Галицинівського сільського спецфонду, утвореного за рахунок екологічного 
податку за останні 5 років. 
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4. ТОВ «Миколаївська водна компанія» надати дозвільні документи щодо 
створення полігону захоронення твердих побутових відходів на території 
Галицинівської сільської громади, заслухати директора підприємства про стан 
справ на черговому засіданні постійної комісії. 

 
5. Рекомендувати облдержадміністрації створити робочу групу щодо 

вивчення питання утилізації та нейтралізації шламових відходів ТОВ 
«Миколаївський глиноземний завод» із залученням представників 
підприємства, науковців та відповідних фахівців. 

 
6. Рекомендувати Державній екологічній інспекції Південно-Західного 

округу (Миколаївська та Одеська області) провести відповідну перевірку ТОВ 
«Миколаївський глиноземний завод» щодо викидів забруднюючих речовин в 
атмосферне повітря, скидів в поверхневі водойми, забруднення ґрунту та 
ґрунтових вод. 
 

7. Рекомендувати ТОВ «Миколаївський глиноземний завод» надати: 
незалежній лабораторії доручення щодо вивчення технічних умов 

речовини, яка знаходиться на шламосховищі з метою інформування населення 
щодо впливу відповідної речовини на здоров’я громади; 

інформацію обласній раді щодо можливості утилізації відходів та 
нейтралізації шкідливих наслідків роботи підприємства у строк до        
14 травня 2021 року. 

 
8. Запросити на наступне засідання постійної комісії директора ТОВ 

«Миколаївський глиноземний завод» для надання інформації щодо вжиття 
заходів стосовно ліквідації наслідків діяльності заводу та збереження 
навколишнього природного середовища на території Галицинівської сільської 
громади. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони довкілля, раціонального 
природокористування, туризму та рекреації 

 
 

 
РЕКОМЕНДАЦІЇ 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 9
 
Про звернення головного наукового 
співробітника ННЦ «Інститут землеробства 
НААН» Дегодюка Е.Г. та громадянина 
Фалілєєва В.Б. щодо стану виконання 
рішення обласної ради від 25.11.2011 № 9 
«Про створення регіонального ландшафтного 
парку «Висунсько-Інгулецький»
 

Заслухавши та обговоривши інформацію з цього питання, враховуючи 
звернення головного наукового співробітника ННЦ «Інститут землеробства 
НААН» Дегодюка Е.Г. від 09.03.2021 та звернення громадянина Фалілєєва В.Б. 
від 23.02.2021 № Ф-38/05, беручи до уваги лист Березнегуватської селищної 
ради від 07.04.2021 № 1893/25-05 та лист облдержадміністрації від 20.04.2021 
№ 05-50/1612/5-21 щодо цього питання, постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Рекомендувати голові обласної ради створити комунальне 
підприємство для управління парком «Висунсько-Інгулецький», призначити 
виконувача обов’язків директора, або провести конкурс на посаду директора 
парку. 

 
2. Рекомендувати облдержадміністрації: 
розробити та затвердити положення про регіональний ландшафтний парк 

«Висунсько-Інгулецький»; 
в обласному бюджеті Миколаївської області на 2022 рік передбачити 

фінансування необхідного матеріально-технічного забезпечення парку. 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 



 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

обласної ради з питань екології, охорони навколишнього 
середовища та використання природних ресурсів 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
від 22 квітня 2021 року Миколаїв № 10
 
Про ситуацію, яка склалася із 
функціонуванням Миколаївських 
міських парків 
 
 

Розглянувши пропозицію голови постійної комісії обласної ради   
Ряжських А.А. щодо ситуації, яка склалася із функціонуванням Миколаївських 
міських парків та обговоривши зазначене питання, постійна комісія обласної 
ради 
 
 
ВИРІШИЛА: 
 
 

З метою детального вивчення питання щодо ситуації, яка склалася із 
функціонуванням Миколаївських міських парків («Богоявленський», 
«Дружба», «Ліски» та інших) запросити на наступне засідання постійної комісії 
обласної ради профільного заступника голови Миколаївської міської ради та 
голову профільної постійної комісії міської ради та представника КП «Парки». 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради          Алла РЯЖСЬКИХ 
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